
Gávavencsellő Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és 
Vagyongazdálkodási Bizottsága 2025. január 15-én megtartott rendes nyílt ülésének 

TÁRGYSOROZATA 

1. Előterjesztés a 253/2024.(XI.20.) határozat módosítására 
Előterjesztő: Bakos Tóth Ildikó jegyző 
Véleményezi: Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Bizottság 

Gávavencsellő, 2025. január 20. 
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JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Gávavencsellő Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és 
Vagyongazdálkodási Bizottsága rendes nyílt ülésén 

Az ülés helye: Gávavencsellői Közös Önkormányzati Hivatal Székhelye, Nagyterem, 4472 
Gávavencsellő, Petőfi utca 1. 

Az ülés ideje: 2025. január 20. 

lelen vannak: Némethné Vágner Loretta Anna elnök 
Pásztor Tibor 
Póczos József 
Tán János 
bizottsági tagok 

Az üléstől távol maradt: Ilku Béla képviselő 

Tanácskozási jo1:1:al me&hívottak: Berecz János polgármester, Bakos Tóth Ildikó jegyző, 
Frank Zoltán alpolgármester, Bakos Boglárka Pénzügyi és Vagyongazdálkodási 
Csoportvezető 

Tanácskozási joggal megjelentek: Berecz János polgármester, Bakos Tóth Ildikó jegyző 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

Némethné Vá gner Loretta Anna bizottság elnöke: köszöntötte a megjelenteket a Pénzügyi 
Bizottság ülését megnyitotta. Megállapította, hogy a Bizottság határozatképes, mivel 4 
tagja jelen van. 

Napirend (az együttes ülésen elfogadottak szerint): 

1.Napirend 
Előterjesztés a 253/2024.(XI.20.) határozat módosítására 
Előterjesztő: Bakos Tóth Ildikó jegyző 

Bakos Tóth Ildikó j egyző: Tisztelt Bizottságok! Az októberi testületi ülésen megállapította 
a képviselő-testület a Polgármester Úrnak az illetményét és költségtérítését, majd ezt 
követően a decemberi ülésen pedig megállapításra került az új illetménye és 
költségtérítése tekintettel arra, hogy jogszabályi változás volt. Ugyanakkor a novemberi 
ülésen került sor Polgármester Úr jubileumi jutalmának megállapítására tekintettel arra, 
hogy október 1-én a 30 éves közszolgálati jogviszonyt elérte. A tavalyi évben a pénzügyi 
anyagi helyzetünk miatt nem is tudtuk kifizetni Polgármester Úrnak a jubileumi jutalmát, 
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azonban az tény, hogy október 1. napjával rendelte el a törvény az illetmény emelését, 
ezzel együtt változott a jubileumi jutalomnak az összege is. Ezt részletezem ebben az 
előterjesztésben, ezért került ismét a képviselő-testület elé ez a napirend, így vált 
szükségessé a határozat módosítása. Szeretném elmondani, hogy a teremben lévő Bereiné 
Nagy Orsolya még levélben is felhívta a figyelmemet erre, azonban a decemberi ülésre ez 
már nem került be, ugyanis tudtuk, hogy anyagi helyzetünk miatt nem tudjuk kifizetni, 
ezért figyelmeztetett engem, hogy nehogy elfeledkezzek róla. 

Kérdések. vélemények: 

Berecz lános polgármester: A kifizetéssel a Vagyongazdálkodási Csoport vezetője van 
megbízva. Amikor úgy látja, akkor kerül kifizetésre. 

Bakos Tóth Ildikó j e gyző: Nem fog minket ezért Polgármester Úr beperelni. 

További kérdés, vélemény a megállapodással kapcsolatban nem hangzott el, ezért 
Némethné Vágner Loretta Anna a Pénzügyi Bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
Pénzügyi Bizottság részére. 

S z a v a z á s: a Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal egyhangúlag az előterjesztést 
elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Gávavencsellő Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Bizottsága 

10/2025.(1.15.) határozata 
a Polgármester jubileumi jutalmáról szóló 253/2024.(XI.20.) határozat 

módosításáról 

Gávavencsellő Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és 
Vagyongazdálkodási Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 
Polgármester jubileumi jutalmáról szóló előterjesztést. 

Némethné Vágner Loretta Anna pénzügyi bizottság elnöke: több észrevétel, hozzászólás 
nem hangzott el, ezért megköszönte a megjelenést és az ülést bezárta. 
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